
Z á p i s č. 19/2008 
z 19. zasedání vedení sekce OB, které se konalo dne 6. 9. 2008 ve Vrchlabí 

 
P
ř
ítomni:  Petr Klimpl, Tomáš Kalenský, Libor Slezák 

  Radek Novotný 
Omluveni: Evžen Malý, Zdeněk Zuzánek, 
  Jednání 

ř
ídil p

ř
edseda sekce OB Petr Klimpl 

 
Program:  1. Aktuální informace                                                                           
 2. Kontrola úkolů                                                                                
 3. Informace o průběhu MS v OB 2008 v Olomouci    
 4. Hodnocení činnosti české reprezentace v OB 2008     
 5. Hodnocení činnosti české juniorské reprezentace v OB 2008  
 6. P

ř
íprava seminá

ř
e trenérů a rozhodčích – listopad 2008    

 7. Svolání shromáždění sekce OB na prosinec 2008                           
 8. Úprava kalendá

ř
e závodů na rok 2009     

 9. Harmonogram výběrového 
ř
ízení na po

ř
adatele závodů 2010          

 10. Problematika komise rozvoje OB (p
ř
ebor škol, projekty)            

 11. Problematika komise talentované mládeže    
 12. Personální 

ř
ešení komisí sekce OB                                                

 14. Různé                       
 
1/19  Aktuální informace 

P
ř
edseda sekce seznámil s aktuálními informacemi. 

 
2/19  Kontrola úkolů 

Všechny úkoly s výjimkou personálního obsazení p
ř
edsedů komisí sekce OB byly splněny. 

 
3/19 Informace o průběhu MS v OB 2008 v Olomouci 

Petr Klimpl p
ř
edložil krátkou zprávu o p

ř
ípravě, konání a průběhu MS v OB 2008 s centrem 

v Olomouci. MS skončilo sportovně, organizačně i finančně úspěšně.  
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí informaci o průběhu MS v OB 2008; 
b) děkuje všem, kte

ř
í se podíleli na zdaru MS. 

 
4/19 Hodnocení činnosti české reprezentace v OB 2008 

Šéftrenér reprezentace OB Radek Novotný p
ř
edložil písemně zprávu o výsledcích české 

reprezentace OB 2008 (hlavní akce ME, MS a AMS) a ústně ji doplnil dalšími poznatky. Sezóna 
byla úspěšná, vyvrcholením bylo získání 3 medailí na MS v OB v Olomouci, dalších 7 umístění 
v první desítce a zisk 2 titulů akademických mistrů světa (Smola, Dlabaja). V diskuzi byly vyjasněny 
některé otázky perspektivity relizačního týmu (Radek Novotný podepsal smlouvu s ČSOB 
minimálně na další rok).  
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí hodnocení účasti české reprezentace v roce 2008; 
b) zvláště oceňuje zisk medailí Dany Brožkové (zlato), Michala Smoly (st

ř
íbro) a Radky Brožkové 

(bronz) na MS 2008, dalších 7 umístění v první desítce na MS a zisk 2 titulů akademických 
mistrů světa (Smola, Dlabaja);  

c) děkuje šéftrenéru Radkovi Novotnému, celenému realizačnímu týmu i reprezentantům ČR za 
reprezentaci ČR na MS 2008 a za odvedené výsledky v průběhu celého roku; 

d) navrhuje P ČSOB vyplatit odměny závodníkům podle vypsaného sazebníku; 
e) pověřuje p

ř
edsedu sekce OB navrhnout P ČSOB udělení odměny šéftrenérovi  

     /Z: Klimpl, T: 17. 9. 2008 
 f)    ukládá šéftrenérovi reprezentace OB zpracovat základní plán p

ř
ípravy na rok 2009, 

prokonzultovat ho s Janem Kaplanem a p
ř
edložit ho vedení sekce  /Z: Novotný, T: 27. 9. 2008 

 
 
 



5/19 Hodnocení činnosti české juniorské reprezentace v OB 2008 
 Šéftrenér juniorské reprezentace OB Libor Z

ř
ídkaveselý se osobně se nemohl jednání zúčastnit a 

poslal písemnou zprávu opožděně. Projednání tohoto bodu bylo p
ř
eložena na další schůzi do 

Prativanova.  
 Vedení sekce:  

a) ukládá šéftrenérovi juniorské reprezentace OB zpracovat základní plán p
ř
ípravy na rok 2009, 

prokonzultovat ho se Zdeňkem Zuzánkem  a p
ř
edložit ho vedení sekce   

         /Z: Z
ř
ídkaveselý, T: 27. 9. 2008 

 
6/19 P

ř
íprava seminá

ř
e trenérů a rozhodčích – listopad 2008 

 Ji
ř
í Strnad p

ř
edložil informaci o organizační a obsahové p

ř
ípravě metodického seminá

ř
e (rozhodčí, 

trené
ř
i), který se bude konat 21. – 23. 11. 2008 v Želivu. 

Vedení sekce: 
a) bere na vědomí informaci o p

ř
ípravě metodického seminá

ř
e v listopadu 2008 

 
7/19 Svolání shromáždění sekce OB 
 P

ř
edseda sekce Petr Klimpl p

ř
edložil návrh na svolání shromáždění sekce OB na termín 13. 12. 2008 

do Prahy. 
Vedení sekce: 
a) schvaluje návrh na svolání shromáždění sekce OB v souladu s p

ř
edloženým materiálem 

 
8/19 Úprava kalendá

ř
e závodů na rok 2009 

P
ř
edseda soutěžní komise sekce OB Petr Klimpl informoval o změně termínů v kalendá

ř
i závodů na 

rok 2009: 
- p

ř
esun závodu Českého poháru štafet (PHK) o týden z 15. 3 na 22. 3. 

- p
ř
esun HI-TEC Mistrovství ČR ve sprintu (LPU) ze soboty 20. 6. na pátek podvečer 21. 6. 

(důvodem jsou sobotní městské slavnosti v Kutné Ho
ř
e) 

- p
ř
esun Mistrovství ČR štafet a Mistrovství ČR klubů a oblastních výběrů žactva (SJC) o týden 

z 26. – 27. 9. na 3. – 4. 10. (důvodem je kolize s finálem SP ve Švýcarsku) 
Vedení sekce: 
a) schvaluje p

ř
edloženou úpravu kalendá

ř
e závodů na rok 2009 

 
9/19  Harmonogram výběrového 

ř
ízení na po

ř
adatele závodů 2010               

 P
ř
edseda soutěžní komise sekce OB Petr Klimpl p

ř
edložil Harmonogram výběrového 

ř
ízení na 

po
ř
adatele závodů soutěží ČSOB v OB 2010. Současně informoval o p

ř
ipraveném 1. kole 

výběrového 
ř
ízení na po

ř
adatele závodů soutěží ČSOB v OB 2010. 

Vedení sekce: 
a) schvaluje Harmonogram výběrového 

ř
ízení na po

ř
adatele závodů soutěží ČSOB v OB 2010 

b) bere na vědomí vypsání 1. kola výběrového 
ř
ízení na po

ř
adatele závodů soutěží ČSOB v OB 

2010 
 
10/19  Problematika komise rozvoje OB 
 P

ř
edsedkyně komise rozvoje OB Kristýna Bo

ř
ánková zaslala písemně zprávu, v níž seznámila: 

- s průběhem P
ř
eboru škol 2007/2008 (statistika účasti) 

- s p
ř
ípravou P

ř
eboru škol 2007/2008 (OB za

ř
azen do manuálu Ve

ř
ejně prospěšné programy 

AŠSK, nová spolupráce s krajskými radami AŠSK, celostátní finále bude v Olomouci) 
- školení Instruktor školního orientačního běhu (

ř
íjen a květen v P

ř
íchovicích) 

- s průběžnou realizací projektu výukové mapy (vedle map vydána i propagační brožura Objev 
ORIENTAČNÍ B

Ě
H)  

- Trail-O (výsledky reprezentace, tvorba nových pravidel pro trail-O, p
ř
íprava metodiky pro 

stavbu závodů trail-O) 
- Jednorázové akce – TěloPraha 2008, p

ř
ednášky "Umíte se orientovat?", p

ř
ipravuje se 

TěloOlomouc 2009 
Vedení sekce: 
a) Bere na vědomí informaci o komise rozvoje OB 

 
 



11/19  Problematika komise talentované mládeže 
P
ř
edsedkyně komise TM písmeně seznámila s plněním plánu p

ř
ípravy dorostu, vrchol snažení – ME 

dorostu je až počátkem 
ř
íjna ve Švýcarsku 

Vedení sekce: 
a) Bere na vědomí informaci o komise talentované mládeže 
 

12/19  Personální 
ř
ešení komisí sekce OB                                               

a) Problematika 
ř
ešení personálního komisí je odložena, bude 

ř
ešit až nové vedení sekce OB, 

zvolené na shromáždění sekce v prosinci 2008.  
 
14/15  Různé                                                                                           

- Školení R2 je možno uspo
ř
ádat p

ř
i zájmu alespoň 20 účastníků v lednu či únoru. V zá

ř
í 

proběhne průzkum zájmu – zajistí Jan Netuka. 
- Závody WRE rankingu na rok 2009 – sekce OB nedoporučuje hlásit se IOF s po

ř
ádáním. 

- Soutěžní komise projedná s mapovou radou otázky mapového klíče ISSOM 2007 – česká verze 
a povolování výjimek z měřítek map – zajistí Petr Klimpl. 

- Byl projednán systém hodnocení kvality závodů v roce 2008, Tomáš Kalenský do p
ř
íštího 

jednání p
ř
ipraví podrobnější vyhodnocení (vyhodnocení bude provedeno v průběhu 

ř
íjna za celý 

rok 2008). 
 
Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 
 
 
 
 
Další jednání vedení sekce OB bude dne 27. 9. 2008 v Protivanově. 
Hlavní body programu: 
Hodnocení činnosti české juniorské reprezentace v OB 2008.  
Návrh zabezpečení p

ř
ípravy české reprezentace juniorů a dospělých v dalším období. 

P
ř
íprava voleb na shromáždění sekce OB v prosinci 2008. 

 
 


